
Młodzi artyści - zapis debaty
Debata o artystach u progu kariery - czy należy im pomagać, wspierać ich, czy w ogóle powinniśmy
się przejmować ich niełatwą sytuacją? W końcu na starcie każdemu jest trudno - ale może jednak
artysta to nie jest zwykły zawód... Oto zapis rozmowy z cyklu Radiowy Kalejdoskop Kultury, która
odbyła się 3 czerwca 2015 r. na antenie Radia Łódź, a przygotowana została wspólnie przez
dziennikarzy Radia Łódź i „Kalejdoskopu”.
 
Podstawą do rozmowy był opublikowany w czerwcowym „Kalejdoskopie” tekst Aleksandry
Talagi-Nowackiej pt. „W drodze na salony”. Gośćmi byli: prof. Jolanta Rudzka-Habisiak, rektor
Akademii Sztuk Pięknych w Łodzi, Natalia Kalisz, młoda artystka prowadząca pracownię na Księżym
Młynie i Agnieszka Pietrzak z Wydziału Promocji UMŁ. Wysłuchaliśmy też wypowiedzi Julii
Niewiarowskiej-Kuleszy, prezes Stowarzyszenia Artystycznego ELart, które zajmuje się
promowaniem młodych łódzkich twórców.  
 
 


